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Farvel til forstander Ulrik Lind Christensen
Vi er trådt ind i det nye år, uden Ulrik Lind som forstander på
Broby Fri- og Sportsefterskole. Efter knap 9 gode år på skolen,   
har Ulrik valgt at takke af og er netop indtrådt i en stilling som   
sekretariatschef for Friskoleforeningen. I den forbindelse har   
bestyrelsen besluttet at benytte anledningen til at overveje,   
hvorvidt vi har brug for en ny forstander og måske i stedet
tilpasse vores organisation i en ny konstellation og tilføre de   
kompetencer vi måtte mangle. Derfor har vi startet en proces med   
konsulentfirmaet IMPACT, som vi tidligere har benyttet ved
rekrutteringer og ledelsesudvikling. De vil i de kommende
måneder.   

Styrkelse af skolekredsen

Nyt aktivitetsudvalg

Nyt tagprojekt

Ny tilsynførende på
friskolen

Nyt fra friskolen

Nyt fra efterskolen

Rennovering af
administrationens lokaler

Køb af to nye grunde

Få nyhedsbrevet fremover
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Styrkelse af skolekredsen
Vi arbejder i bestyrelsen på at udvide og forstærke positionen for   
vores skolekreds. Ét af de tiltag handler om, at vi gerne ca. 4   
gange om året, vil udsende informationsbreve med relevant
information omkring hverdagen på skolen samt give et overblik   
over de væsentligste begivenheder. På den måde får I bedre   
muligheder for at følge med i livet på skolen og dermed bevarer   
en god kontakt.  

Lav lækre
madpakker

INVITATION TIL
FYRAFTENSMØDE

Vi kommer også til at arbejde på at udvide skolekredsen, ved f.eks.
at tilbyde medlemskab til forældre til tidligere elever, ligesom vi
vil opfordre forældre til kommende afgangsklasser at benytte sig
af et medlemskab til forældrekredsen. I den forbindelse har vi
lavet en flyer, som også er vedlagt dette brev, og man kan også
læse om skolekredsen på skolernes hjemmesider. 

arbejde med at analysere vores organisation og hvilke
kompetencer vi er stærke på, samt hvor vi har behov for at udvikle
eller tilføje. Når dette arbejde er klart og bliver præsenteret for
bestyrelsen, har vi den rette indsigt til at tage beslutninger om,
hvordan ledelsesstrukturen skal være i fremtiden. I den periode er
Charlotte og Mette konstitueret som fælles ledelsesteam, hvor alle
ansvarsområder er specifikt uddelt imellem dem, som bestyrelsen
har godkendt. 

19/2-2025 KL .  16-18

TILMELD DIG HER
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Nyt aktivitetsudvalg
Sidste år iværksatte bestyrelsen et nyt “Aktivitets” udvalg, der
skulle sikre sociale arrangementer på skolen, for at styrke
fællesskabet og sammenholdet. Ikke kun for elever og forældre på   
skolen, men for hele byen. Dette er vi begyndt at se nogle gode   
tiltag ved bl.a. “Åben skole” og “Fin fredag”. Derudover er der
planlagt en MGP fest samt et fyraftensmøder for alle med
overskrifterne “Skærmsund barndom”, “Lav lækre madpakker”,
“Syng-sammen” og “Trivsel i børnelivet”. I margin i dette brev,
finder invitationer til de forskellige arrangementer, der er lagt i
kalenderen det næste halve år.   

Nyt tagprojekt
Som de fleste nok har opdaget, så er der ved at blive lagt nyt tag
på hovedbygningen. Der er meget, der skal gå op i en højere
enhed, når sådan en renovering er i gang, i en bygning hvor
mange mennesker har deres hverdag, men det klares rigtig fint
med god planlægning fra pedeller og håndværkere og stor
samarbejdsvilje fra alle skolens børn og voksne. Det har været en
påkrævet investering, da taget igennem mange år har vist
bekymrende aldringstegn. Vi fik i sommers også anlagt nyt tag på   
vores spisesal, som også rummer halvdelen af vores elevboliger.   
Det er også en langsigtet investering, som sikrer gode og   
energivenlige forhold for skolen de næste mange år. 

Syng sammen
aften

INVITATION TIL

11/3-2025 KL .  18 .30-20.30

I  SAMLINGSLOKALET 
PÅ SKOLEN.  

T ILMELDING IKKE
NØDVENDIG.
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Nyt fra friskolen
Friskolens hjemmeside bliver løbende opdateret og vi har i
samarbejde med reklamebureauet Marginal fået lavet et gevaldigt
løft af både hjemmeside og markedsføring på de sociale medier. Vi
begynder at kunne se et afkast, da vi siden opstarten på dette
skoleår har modtaget 6 nye elever og har ventelister på flere
årgange. Det skyldes i særdeleshed også,  at vi laver god skole.   
Elevtallet i friskolen er 176. 

Nyt fra efterskolen
På efterskolen holder vi elevtallet på ca. 150. Der vil altid være lidt   
udskiftning. Nogle vælger at stoppe og nye kommer til. Vi har i år
en dejlig elevflok, som selvfølgelig altid fylder i “landskabet”, når
de bevæger sig rundt i byen. Vi har fået etableret et godt
samarbejde med Spar, og har rimelig styr på, at de opfører sig
ordentligt, når de handler ved købmanden.
Ellers fylder det store udviklingsarbejde, om at forberede os på, at   
blive prøvefri efterskole. Det handler om, at eleverne fra næste
skoleår ikke har mulighed for at aflægge undervisnings-
ministeriets 10.klasses prøve. Dette giver en kæmpe pædagogisk   
frihed til at planlægge og gennemføre egne forløb. Vi vil dog ikke   
stoppe med at evaluere, bedømme og arbejde med feedback på   

Fin fredag

INVITATION TIL  

22/3-2025 KL .  15- 19

VI  ARBEJDER SAMMEN
OG GØR SKOLEN KLAR

TIL AT DEN NYE
FORÅRSKLASSE STARTER.
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Rennovering af administrationens lokaler
På kontoret har vi fået renoveret, så det fremstår i flotte moderne   
rammer og dermed skaber et godt førstegangsindtryk, når man
henvender sig på skolen. Samtidig har vi ansat Helle Banke, som   
kontorassistent og assistance til vores forretningsfører.   
Derudover glæder vi os naturligvis over at vores dygtige stab af   
lærer er uændret over det seneste halvandet år . 

elevernes indsats og læring. Så vi arbejder lige nu med forskellige
evalueringsformer som vil være til større gavn for eleverne. I
hverdagen er der også travlt. Udover almindelig undervisning,
valgfag, rengøring osv afholder vi også mange arrangementer for
at eleverne skal rystes sammen og begynde at mærke det store
fællesskab. Derudover hjælper eleverne også til med at
gennemføre Efterskolernes Dag, som er en landsdækkende indsats,
hvor alle efterskoler afholder åbenthus. Vores elever hjalp bl.a.
med at være rundvisere, hvor de stolt kunne vise skolen frem og
fortælle om hverdagen. Vi havde i år over 300 familier på besøg,
hvilket er ny rekord. Efterspørgslen og interessen for et
efterskoleår er stadig stødt stigende. 

Gymnastik-
opvisning

INVITATION TIL  

30/3-2025

NØRRE BROBY
GYMNASTIKFORENING

HOLDER OPVISNING OG
ELEVHOLDET FRA

EFTERSKOLEN DELTAGER ,
SÅ KOM OG SE DETTE
ÅRS DYGTIGE ELEVER

FOLDE SIG UD.  



BROBY FRI- OG SPORTSEFTERSKOLE SIDE 6

Køb af to nye grunde
Til sidst kan vi informere om, at da vi i 2020 købte Vesterågade  47   
(bygningen hvor vi har crossfit og fitness) fulgte 2 grunde med i   
aftalen. Som en del af handlen, fik vi forhandlet forkøbsret på 5 år,   
hvilket udløber med udgangen af 2024. Bestyrelsen har besluttet,
at købe de 2 grunde: Tværvej nr. 12 og 14. Vi har endnu ikke
besluttet, hvordan vi får størst glæde af de 2 grunde. 

Få nyhedsbrevet fremover 
I bedes sende jeres email-adresse til hb@brobyfriskole.dk, da vi
fremover vil udsende nyhedsbreve og information på mail.

VENLIG HILSEN

METTE MARSTRAND
FRISKOLELEDER

CHARLOTTE HOLM HANSEN
EFTERSKOLELEDER

JESPER VANG RASK
BESTYRELSESFORMAND

Mette Marstrand

JesperVangRask

CharlotteHolmHansen

General-
forsamling

INVITATION TIL  

8/4-2025

SÆT KRYDS I
KALENDEREN.

OFFICIEL INDKALDELSE
UDSENDES SENERE I

HENHOLD TIL
VEDTÆGTERNE.  


